
 

Skånes Båtförbund  

 

Protokoll 2021/8. 
Sammanträde 2021-10-28. 
Plats: Limhamns Segelsällskap, Limhamn.  
 
Närvarande: Kjell Holst 
  Tomas Henriksson 
  Robert Lundsten 
  Peter Lindqvist 

Bertil Lundberg 
  Lisbet Nilsson 
  Jörn Plato 
  Björn Skarin 
 
Förhinder  Stefan Rosenqvist 
 
 
Ej närvarande Georg Nilsson 

 
     
 
 

1. Mötets öppnande. 
 
Ordförande öppnade styrelsemötet och hälsade ledamöterna välkomna till dagens 
fysiska styrelsemöte. 

 

2. Dagordning. 
 

Dagordningen genomgicks och godkändes med tillägg angående HelsingborgsYacht 
Clubs aviserade utträde ur förbundet under Övrigt.  

 

3. Föregående protokoll. 
 
Tidigare protokoll nu läsbara på hemsidan. 
Protokollet, 2021/7 godkändes och lades till handlingarna.  
Dagens protokoll justeras enligt huvudrutin av ordförande och vice sekreterare. 

 

4. Ekonomi. 



  

Ekonomin är god och följer plan. Kostnadsnivån förväntas öka m h t avtagande 
pandemirestriktioner.  

 

5.  Hemsidan. 

Fungerar nu normalt. 

 

6. Kommittérapporter. 

 

Barn & Ungdom. 

Den första ungdomsledareutbildningen väl genomförd. SVKs utbildare gjorde väl 
ifrån sig. Tonvikten i utbildningen ligger på pedagogik då det är utbildning för ledare 
som, i sin tur, skall utbilda och handleda ledare för ungdomar. Viss utvärdering gjord 
och möjlighet att dela upp kursen i två delar med någon vecka emellan diskuterades. 
Ett praktikinslag kräver förberedelsetid som inte riktigt ryms med aktuellt upplägg. 

Beslöts att gå ut till klubbarna med en förfrågan om en utbildning uppdelad på två 
endagstillfällen i månadsskiftet februari-mars.  

Priset för utbildningen 500:-/deltagare som inte återbetalas vid uteblivande. 

  

Hamn & sjösäkerhet. 

Beslöts att genomföra ett nytt möte om stölder av båtar, båtmotorer och utrustning till 
hösten -22. 

  

BAS och IT. 

Bas 3 aviseras till januari-februari -22 varvid systemet kommer att vara nedstängt en 
till två veckor. Lite olyckligt inträffar detta nära de tider då all rapportering skall utföras 
och justeras. Påminnelser skickas till klubbarna att färdigställa rapporteringen inom 
ordinarie tidsramar.  

 

Juridik. 

Det är vanligt i Skåne att klubbar arrenderar sina hamnar av kommunen. När man 
har ett klubbhus kommer detta att stå på ofri grund vilket, t.ex, kan leda till att man 
inte kan ta upp lån för erforderliga underhållsåtgärder o d. Med korta löptider på 
arrende försämras också möjligheterna att underhålla egendom. Vid 
arrendeförhandlingar är det av stor vikt att man reglerar hur egendom på ofri mark 
skall hanteras så att arrendatorn inte hamnar i ett läge där den uppförda egendomen 
plötsligt är värdelös och därmed inte kan utgöra säkerhet.   

 

Miljö. 



SBU har publicerat en diger lista med råd och anvisningar för bl a båtbottensanering 
på sin hemsida avseende miljö. Rekommenderas! 

7. Inkomna och avsända skrivelser. 

 

Ordförandebrev från Båtunionen. 

 

8.  Övriga frågor. 

 

Informations- och säkerhetsstrategi för SkBf.  

Mail till info@skanebat.se skall distribueras till hela styrelsen men handläggas av 
ordförande och sekreterare.  
Distribution av information sker via hemsida (Skanebat.se), mail och direkt kontakt. 

Helsingborgs Yacht Club har aviserat sitt utträde ur förbundet. Ordförande bevistar 
det årsmöte (16/11) som, enligt stadgarna, skall besluta om utträdet.  

 

 

9. Kommande mötesdagar 2021. 

 

Närmast julbord 3/12.  

Styrelsemöten 2022: 20/1, plats ej bestämd, och därefter , 24/2, Båtdag 5/3 31/3, 
21/4, 19/5, 25/8, 29/9, 27/10, 2/12. 
Batunionens Båtriksdag troligen 26/3, 

 

 

10. Mötet avslutas. 

 

Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och avslutade styrelsemötet. 

 

 

Sekreterare  Ordförande  Justeras 

 

 

Björn Skarin Kjell Holst  Lisbet Nilsson  

https://batunionen.se/miljo/
mailto:info@skanebat.se

